

CLASSIC DRIVER

Villa Sandrine



Villa Sandrine

Price	USD 36 429 EUR 30 000 (listed)	Location	
For sale / For rent	For rent	Rates	EUR 30 000,00 (USD 36 429.00)
Max No of guests	10	Bedrooms	5
Type	House / Villa / Chalet	Bathrooms	4
Pricing period	Per Week	Fitness	No
Countryside / Rural	No	Garage	Yes
Ocean / Beachfront	No	Guest house	No
Lakefront	No	Hammam	No
Urban	No	Helipad	No
Wine Country	No	Lift	No
Equestrian	No	Pool	Yes
Golf	No	Sauna	No
Winter sports	No	Staff quarters	No
Boating / Yachting	No	Tennis court	No
Close to Airport	No	Wine cellar	Yes

Description

This charming property is a light, spacious, modern and well equipped architecturally designed villa in the heart of Ramatuelle just a short drive to the world famous Pampelonne beach clubs in Saint Tropez and a short walk to the beautiful beach of Escalet. Designed by François Vieillecroze, the villa overlooks a stunning pine woodland and is a secure haven for groups of friends and family to relax and spend quality time with each other.

Nestled in a private domaine on the Chemin de la Pinede, the villa is fully staffed with a Michelin trained chef, a discreet and helpful villa host and daily house-keeping. It has 5 large double bedrooms, three being en-suite and two sharing a large modern bath/shower room. With strong Wi-fi connections in every room, a large heated swimming pool and plenty of indoor/outdoor chill out areas, this villa is a sublime luxury escape.

Dieses charmante Anwesen ist eine helle, geräumige, moderne und gut ausgestattete, architektonisch gestaltete Villa im Herzen von Ramatuelle, nur eine kurze Fahrt von den weltbekannten Pampelonne Beach Clubs in Saint Tropez und einen kurzen Spaziergang vom schönen Strand von Escalet entfernt. Die von François Vieillecroze entworfene Villa überblickt einen atemberaubenden Pinienwald und ist ein sicherer Zufluchtsort für Freundesgruppen und Familien, um sich zu entspannen und die Zeit miteinander zu verbringen.

Die Villa befindet sich in einer privaten Domäne am Chemin de la Pinede und ist komplett mit einem von Michelin ausgebildeten Küchenchef, einem diskreten und hilfsbereiten Villa-Gastgeber und einer täglichen Haushaltung ausgestattet. Es verfügt über 5 große Doppelzimmer, drei davon en-suite und zwei teilen sich ein großes modernes Bad/Dusche. Mit starken WLAN-Verbindungen in jedem Zimmer, einem großen beheizten Pool und zahlreichen Innen- und Außenbereichen zum Entspannen ist diese Villa ein luxuriöser Luxusurlaub.

True Luxury Villas



True Luxury Villas

Title Mr

First name Robert

R.

Last name Rhein

Stahlwiete 19A

22761Hamburg

Germany

Mobile phone +49-1759693686

<https://trueluxuryvillas.com/>

<https://www.classicdriver.com/en/real-estate/villa-sandrine>

© Classic Driver. All rights reserved.